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PROTOKÓŁ Nr  XVIII/2019 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 19 grudnia 2019 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 
 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Wszyscy obecni według załączonej listy obecności.  

Sesja rozpoczęła się o godz.09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzednich sesji: z 19.11.2019 r. i z 28.11.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2029. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom od Substancji 

Psychoaktywnych dla Miasta Szczecinek na rok 2020. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

10. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Okręgowego w Koszalinie na 

uchwałę Nr VII/67/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

cmentarzy komunalnych położonych na terenie miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie powołania  doraźnej Komisji ds. gospodarki odpadami komunalnymi. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie miasta Szczecinek w roku szkolnym 

2019/2020. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

14. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

15. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

16. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zakończenie sesji. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienia Samorządowego: 

 wniosła o zmianę porządku obrad poprzez przeniesienie obecnego pkt 11 jako pkt 3. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na bark uwag przystąpiła do głosowania nad zawnioskowaną zmianą. 

 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przedstawiła zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzednich sesji: z 19.11.2019 r. i z 28.11.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie powołania  doraźnej Komisji ds. gospodarki odpadami komunalnymi. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2029. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom od Substancji 

Psychoaktywnych dla Miasta Szczecinek na rok 2020. 

10. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

11. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Okręgowego w Koszalinie na 

uchwałę Nr VII/67/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

cmentarzy komunalnych położonych na terenie miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie miasta Szczecinek w roku szkolnym 

2019/2020. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

14. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

15. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

16. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2.Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji: z 19.11.2019 r. oraz z 28.11.2019 r. 

Uwag nie zgłoszono. W odrębnych głosowaniach jawnych Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła 

protokół sesji z 19.11.2019 r. oraz sesji z 28.11.2019 r. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie powołania  doraźnej Komisji ds. gospodarki odpadami komunalnymi. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewcz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja proponuje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały, 

 do składu doraźnej Komisji ds. gospodarki odpadami komunalnymi proponowani są następujący radni: 

Andrzej Grobelny, Grażyna Kuszmar, Marek Ogrodziński, Janusz Rautszko, Wojciech Stypa oraz 

Wiesław Suchowiejko. 
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Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w przedmiotowej Komisji. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów do Komisji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” zamknęła listę kandydatów do Komisji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XVIII/177/2019  

w sprawie powołania  doraźnej Komisji ds. gospodarki odpadami komunalnymi. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2029 . 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 omówił projekt uchwały; Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgłosił autopoprawki do projektu uchwały (w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji). 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że zgodnie z nowym Statutem Miasta autopoprawki nie podlegają głosowaniu; 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem 

zgłoszonych autopoprawek. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/178/2019  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 omówił projekt uchwały; Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały; 

 przedstawił opinie poszczególnych Komisji w sprawie projektu budżetu miasta na 2020 r.: 

 
1. Komisja Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  na posiedzeniu w dniu 05.12.2019 r.,  

w składzie 3 radnych, w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2020 r. w działach,: 

- „5 lit. e” Wspólna Obsługa Jednostek Samorządu Terytorialnego - 2 głosy „za”; 1 głos „wstrzymał się”; 

- „10”  Oświata i wychowanie - 2 głosy „za”; 1 głos „wstrzymał się”; 

- „14”   Edukacyjna opieka wychowawcza - 2 głosy „za”; 1 głos „wstrzymał się”; 

- „15 pkt 6”  Tworzenie i funkcjonowanie żłobków - 2 głosy „za”; 1 głos „„wstrzymał się”. 

- „17”   Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - 2 głosy „za”; 1 głos „„wstrzymał się”; 

- „18”    Kultura fizyczna i sport - 2 głosy „za”; 1 głos „wstrzymał się”; 

 

 

2. Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 09.12.2019 r.,  

w składzie 4 radnych, w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2020 r. w działach: 

- „5 lit. a, b, c” Administracja publiczna - 4 głosy „za” 

- „5 lit. f p.6” Rady osiedli - 4 głosy „za”, 

- „6” Urzędy naczelnych organów władzy państwowej - 4 głosy „za”, 

- „7” Bezpieczeństwo publiczne - 4 głosy „za”; 

 
3.   Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności na posiedzeniu w dniu 10.12.2019 r.,  

w składzie 5 radnych, w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2020 r. w działach: 

 „2” Transport i łączność - 5 głosów „za”, 

 „3 lit. a”  Gospodarka Gruntami i Nieruchomościami- 5 głosów „za”,  

 „4”   Działalność usługowa - 5 głosów „za”,  

 „5 lit. d oraz lit. f pkt 1-5”, Promocja miasta, Pozostała działalność (lit. „f” bez pkt 6) oraz lit. f pkt 7 Promocja 

budżetu obywatelskiego - 5 głosów „za”, 

 „16 pkt: 7-9” Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (schronisko dla zwierząt, oświetlenie uliczne, 

pozostała działalność) - 5 głosów „za”, 

 „Wydatki Majątkowe” oraz „załącznik nr 9 - Wydatki budżetu miasta Szczecinek na programy inwestycyjne 

realizowane w 2020 roku – 3 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymał się”; 

 
 

4.   Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska RM Szczecinek na posiedzeniu w dniu 12.12.2019 r.,  

w składzie 5 radnych, w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2020 r. w działach: 

- „1” Rolnictwo i łowiectwo - 5 głosy „za”, 

- „11” Ochrona zdrowia - 3 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymał się”, 

- „16 pkt: 1-6” Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - 3 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymał się”. 
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5. Komisja Problemów Społecznych RM Szczecinek na posiedzeniu w dniu 12.12.2019 r.,  

w składzie 5 radnych, w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2020 r. w działach: 

- „3 lit. c” Gospodarka mieszkaniowa pozostała działalność - 5 głosów „za”, 

- „12”  Pomoc społeczna - 5 głosów „za”, 

- „13”  Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - 5 głosów „za”, 

- „15 pkt 1,2,3, 4,5,7”  Rodzina - 5 głosów „za”. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgłosił autopoprawki do projektu uchwały (w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji). 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że zgodnie z nowym Statutem Miasta autopoprawki nie podlegają głosowaniu. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 proponowany budżet to budżet przetrwania;  

 omówił projekt budżetu, w tym wysokość planowanych dochodów majątkowych i dochodów bieżących; 

 planowany kredyt; wydatki i rozchody; w tym wydatki na inwestycje oraz wydatki majątkowe; 

 objęcie udziałów w spółkach miejskich; bilans finansowy i przewidywany deficyt budżetowy; 

 szacowane wolne środki finansowe; wysokość zadłużenia Miasta na poziomie 22,95% przy 

dopuszczalnym ustawą poziomie 60%, co oznacza, że wartości wskazane w omawianym projekcie 

budżetu są bezpieczne; porównał kwoty budżetu planowanego w 2020 r. z kwotami w budżecie  

z 2019 r.; nowy budżet większy o ok.13 mln zł; kwota 13 mln zł, o którą wzrasta w 2020 r. budżet 

Szczecinka to pieniądze na wypłatę świadczeń 500+, które tylko przepływają przez miejski budżet  

i trafiają do mieszkańców; nawiązał do zmniejszenia wpływów z podatku PIT, wynikających między 

innymi z ulga podatkowej dla młodych ludzi do 26 roku życia; 

 w 2020 r. wzrosną koszty transportu i energii, będzie konieczna dopłata do Komunikacji Miejskiej; 

 omówił planowane wydatki na gospodarkę komunalną i ochronę środowiska;  

 poruszył temat subwencji oświatowej i co raz mniejszy udział Państwa w finansowaniu oświaty oraz 

większy zakres zadań powierzanych samorządom; Miastu zostanie przekazana dotychczasowa 

obwodnica, co będzie generowało koszty jej utrzymania; będzie potrzeba zwiększenia opłat za 

gospodarowanie odpadami, postępowanie przetargowe już się rozpoczęło; koszty wywozu odpadów do 

Wardynia też wzrastają; poruszył kwestię remontów i utrzymania dróg publicznych należących do 

Miasta; inwestycji dotyczących ścieżki rowerowej; rozbudowy oświetlenia na przejściach dla pieszych; 

monitoringu wizyjnego; wskazał na kompleksową termomodernizację 7 obiektów, przebudowę części 

kina Wolność; dofinansowanie ZGM;  

 nawiązał do inwestycji polegającej na wybudowaniu wyciągu narciarskiego; poinformował, że planuje 

się, że wyciąg będą obsługiwać pracownicy OSiR; 

 większość inwestycji przechodzi na 2020 rok z roku 2019. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przedstawiła uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie opiniujące projekt budżetu Miasta 

Szczecinek na 2020 r. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 nawiązał do planów budowy wyciągu narciarskiego, poinformował, że otrzymał pisemną odpowiedź na 

swoje poprzednie zapytanie dotyczące tej kwestii; z odpowiedzi tej wynika, że w skali roku jest zbyt 

mało dni, w których temperatura umożliwiałaby korzystanie z takiego wyciągu; 

 z odpowiedzi tej wynika również, że nie znane są nawet szacunkowe dane, ile będzie wynosić 

utrzymanie takiego obiektu; jeśli wyciąg będą obsługiwali pracownicy OSiR, to co te osoby robią tam 

teraz, skoro będą miały na to czas na pracę przy wyciągu do zjazdów narciarskich; to inwestycja 

nieprzemyślana; może w takim razie zmienić w projekcie nawierzchnię stoku na igelitową, żeby wyciąg 

mógł być czynny przez cały rok; obecne projekt zdaniem radnego jest nie do przyjęcia. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 obawiał się proponować igelit, ponieważ to znacznie podnosi koszty inwestycji, ale ta propozycja to 

miód na jego serce, chociaż trudna do realizacji; to, co zostało już zamówione nie wyklucza możliwości 

wprowadzenia igelitu; na swoje wcześniejsze pytania radny otrzymał odpowiedzi wyczerpujące, w tym 

dostępne dane statystyczne; podał przykład miejscowości Wieżyca, gdzie funkcjonuje podobny obiekt w 

podobnych warunkach klimatycznych; 

 ten wyciąg to oferta dla najmłodszych mieszkańców Szczecinka i też chciałby, żeby funkcjonował  przez 

cały rok; bez pewnego ryzyka nie da się przeprowadzić niektórych inwestycji; 

 ma nadzieję, że radni zagłosują za przyjęciem tego tytułu inwestycyjnego. 

 

Jerzy Dudź radny: 

 podziękował  Pani Dyrektor Wydziału Finansowego za profesjonalne przygotowanie części opisowej 

projektu budżetu na 2020 r., bardzo mu się ten dokument podoba; 

 wyraził też zadowolenie za docenienie w budżecie funkcjonowania szczecineckiego Muzeum; 

 niestety zmniejszony został budżet na utrzymanie bibliotek, od kilku lat budżet na ten cel nie wzrastał a 

teraz został jeszcze obniżony; zgadza się z radnym Andrzejem Grobelnym co do wyciągu 

narciarskiego; ma duże zastrzeżenia do dalszego wykorzystywania aeratora do poprawy jakości wody 

jeziora Trzesiecko, czy został przeprowadzony audyt dotyczący zasadności stosowania tego 

urządzenia, czy jest ono skuteczne, czy nie? naukowcy twierdzą, że to sposób przestarzały, radny tego 

nie wie – ale czy był audyt, który to sprawdził? 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 odnośnie utrzymania bibliotek przypomniała, że samorząd powiatowy obniżył dopłaty do SAPiK-u  

i SzLOT-u i Miasto musi się z tym faktem zmierzyć. 

 

 



 7 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 radny poruszył temat bibliotek, ale jedna z nich jest biblioteka powiatową, a Powiat daję na nią tylko  

30 tys. zł; poprzedni Burmistrz – Jerzy Hardie-Douglas to akceptował, ale skoro biblioteka jest 

powiatowa, to Powiat powinien finansować ją w większym zakresie; uwagi radnego zatem nie powinny 

być kierowane pod adresem Miasta; wśród radnych miejskich są członkowie Porozumienia 

Samorządowego, które rządzi Powiatem, niech ci radni zwrócą się do Powiatu o większe środki na 

bibliotekę powiatową; 

 Starosta zaczął traktować Miasto Szczecinek jakby Miasto było wyłączone z Powiatu, ale Szczecinek to 

przecież ok. 50% mieszkańców Powiatu; dlaczego Starosta obniża dofinansowanie dla SAPiK-u, który 

przecież działa także na rzecz Powiatu? 

 odnośnie aeratora wyjaśnił, że radna Joanna Pawłowicz brała udział w spotkaniu z profesorami  

i specjalistami zajmującymi się tymi zagadnieniami; wyjaśnił, że wskazany w budżecie koszt, to nie 

koszt utrzymania tego urządzenia ale wszystkie wydatki na poprawę jakości wody w jeziorze; 

 jest otwarty na nowatorskie rozwiązania i ich szuka oraz oczekuje na rozsądne propozycje. 

 

Jerzy Dudź radny: 

 odnośnie bibliotek ich budżet jest przez wiele lat niski, poza tym biblioteka, o której mówi Burmistrz jest 

miejska a nie powiatowa; przypomniał, że kiedy był radnym powiatowym to z jego inicjatywy Powiat 

zwiększył dopłatę do bibliotek; 

 odnośnie aeratora podtrzymuje uwagę, żeby przeprowadzić audyt, czy to urządzenie spełnia swoją rolę. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 jest taka instytucja rządowa jak Wody Polskie, utworzona przez PiS, która mogłaby pomóc. 

 

Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości: 

 odnośnie wyciągu narciarskiego zapytał, czy przy obliczaniu wartości tej inwestycji wzięto pod uwagę 

ewentualny koszt nawierzchni igelitowej, jeśli nie – to skąd wiadomo, że byłoby to dużo droższe? 

 uważa, że koszt 1,8 mln zł jest nierealny i w praktyce będzie znacznie wyższy; ile kosztowałby igelit? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 Wydział Inwestycyjny zwracał się z pytaniami w tej kwestii do producentów i otrzymał podstawowe 

informacje, że jest to drogi koszt, szczegółowe wyliczenia wiązałyby się z koniecznością poniesienia 

dużych dodatkowych kosztów związanych z formalnym zleceniem takiej wyceny; 

 dlatego uznał, że to się nie opłaca i że to niepotrzebny dodatkowy koszt. 

 

Tomasz Wójcik radny: 

 rozumie, że zapytanie ofertowe nie zostało wysłane, na jakiej zatem podstawie  Burmistrz twierdzi, że 

igelit byłby  znacznie droższy? 
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Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 osobiście nie wydzwaniał po oferentach, zrobił to Wydział Inwestycyjny, jeden z inspektorów Urzędu 

Miasta zrobił takie rozpoznanie telefonicznie, nie ma tu drugiego dna. 

 

Tomasz Wójcik radny: 

 może ktoś z Wydziału Inwestycyjnego wyjaśniłby te wątpliwości, bo to co mówi Burmistrz jest 

niepoważne; skąd wiadomo jakie byłyby koszty igelitu? 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zwróciła uwagę, że to Burmistrz decyduje, kto udziela w jego imieniu odpowiedzi. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nad czym tu dyskutować? projekt już jest wykonany; igelit nie jest przedmiotem zamówienia ani jego 

zakup nie został uwzględniony w omawianym projekcie budżetu Miasta na 2020 r. 

 elementem tego budżetu jest etap budowy wyciągu narciarskiego. 

 

Tomasz Wójcik radny: 

 pyta, na ile realnie zmieniłby się koszt tej inwestycji, gdyby zmienić zamówienie i zastosować igelit? 

 w jaki sposób będzie wydatkowane 700tys. zł przewidziane w budżecie na realizację pierwszego etapu 

tej inwestycji? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 kilka minut temu wyjaśnił, że jest rozpisany przetarg z bardzo precyzyjnie określonym zakresem prac,  

w tym słupy, zasilanie energetyczne i mechaniczne, ti pierwszy etap i cała odpowiedź. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 została wcześniej wywołana do odpowiedzi w sprawie aeracji jeziora; 

 też uważa, że lepszym miejscem do debaty na ten temat są spotkania ze specjalistami i naukowcami; 

 potrzebne jest spotkanie, na które zostałyby zaproszone osoby o różnym punkcie widzenia tego 

problemu; które mogłyby wskazać inne rozwiązania. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 rozumie, że to głos za wydatkowaniem środków na ochronę środowiska, ale w budżecie są 

przewidziane środki według możliwości Miasta. 

 

Obrady opuścił radny Janusz Rautszko. Obecnych 20 radnych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 Burmistrz źle ją zrozumiał, nie chodzi o zwiększenie środków, ale o zmianę metody w ramach 

zaplanowanych środków. 
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Marek Ogrodziński radny: 

 było posiedzenie Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska, na którym radna mogła się dowiedzieć co się 

dzieje z jeziorem, na posiedzeniu przedstawiono też nowy autorski projekt przygotowany przez 

pracownika Urzędu Miasta, jest więc już pomysł na to co zrobić, chociaż zdania są podzielone. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poprosiła o powrót do dyskusji o budżecie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 zgadza się z tym co powiedział radny Marek Ogrodziński, ale po przeanalizowaniu tego nowego 

pomysłu uważa, że to nie to o co jej chodzi. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienia Samorządowego: 

 w projekcie jest dużo dobrych rzeczy, ale Klub Radnych nie poprze tego budżetu ponieważ brakuje w 

nim dofinansowania do szczecineckiego Hospicjum; 

 odnośnie uwag Burmistrz, że radni Porozumienia Samorządowego w sprawie biblioteki mogliby 

wystąpić do Starostwa zwróciła uwagę, że są oni radnymi Rady Miasta Szczecinek a nie Rady Powiatu 

i reprezentują mieszkańców Szczecinka a nie mieszkańców całego Powiatu. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 Klub Radnych ma prawo nie poprzeć budżetu, ale mógł też zaproponować zmiany ze wskazaniem 

źródeł finansowania. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie zgadza się z radną Małgorzatą Kubiak-Horniatko; 

 najpierw trzeba przeznaczyć środki na to co, co jest zadaniem Miasta;  

 Hospicjum takim zadaniem nie jest; to tylko dobra wola władz Miasta; 

 Starostwo zmniejszyło dopłaty do SAPiK-u, chociaż z zajęć prowadzonych przez SAPiK korzystają też 

dzieci z całego Powiatu; Starostwo zmniejszyło w/w dopłatę chociaż mieszkańcy Szczecinka też są 

mieszkańcami Powiatu. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko radna: 

 nie neguje, że mieszkańcy Szczecinka są mieszkańcami Powiatu, ale po co w takim razie były listy 

intencyjne i zapewnienia, że Miasto będzie wspierało funkcjonowanie Hospicjum; 

 prosi o znalezienie konsensusu i aby być jak najdalej od polityki oraz spróbować znaleźć rozwiązanie. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej: 

 to pierwszy budżet Burmistrza Daniela Raka; to budżet rozwojowy; chciałby usłyszeć uwagi odnoszące 

się do tego budżetu; opozycja ma prawo do innego zdania, ale Daniel Rak jako kandydat na Burmistrza 

złożył pewne obietnice wyborcze i teraz je realizuje; 
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 zbliżający się rok będzie trudny dla samorządów i będzie deficytowy; Burmistrz dość szczegółowo to 

omówił i wyjaśnił; nawiązując do wypowiedzi radnego Jerzego Dudzia stwierdził, że skoro radny innych 

uwag do budżetu nie ma, to znaczy, że jest to bardzo dobry budżet; 

 odnośnie wypowiedzi radnego Andrzeja Grobelnego przypomniał, że radny nie był też przekonany do 

budowy dwupoziomowego pomostu przy Zamku, a dziś ten obiekt pokazuje się jako wizytówkę 

Szczecinka i jak bardzo ważna była to inwestycja;  

 odnośnie uwag radnej Małgorzaty Kubiak-Horniatko też chce być jak najdalej od polityki, ale chce podać 

przykład szczecineckiego Szpitala, gdzie większościowy udziałowiec jakim jest Powiat dopłaca do 

Szpitala mniej, niż Miasto Szczecinek, które jest udziałowcem mniejszościowym; 

 odnośnie Hospicjum, Miasto przekazało tam już dużo pieniędzy, spore nakłady poniosły też komunalne 

spółki miejskie; w omawianym budżecie środków na ten cel nie ma, ale to nie znaczy, że nie znajdą się 

trakcie roku. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 radni mogli wcześniej zgłosić propozycje poprawek wskazując źródło dofinansowania. 

 

Jerzy Dudź radny: 

 to, że nie mówił o tym na posiedzeniu Komisji nie oznacza, że radny nie może o tym mówić na sesji, 

poza tym liczył na domyślność ze strony Burmistrza. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 to nie kwestia domyślności, ale konieczność wskazania konkretnych zapisów w budżecie i źródeł 

dofinansowania. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

 chodzi o konkretne wskazanie konkretnych zapisów w budżecie; 

 jeśli innych uwag nie ma , to bardzo dobry budżet. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 skoro Przewodnicząca Rady Miasta mówi o zgłoszeniu poprawek, to radny wnioskuje o zdjęcie kwoty 

700tys. zł z wyciągu narciarskiego i przeznaczenie tych pieniędzy na zagospodarowanie działki przy 

targowisku przy ul. Winnicznej na ogólnodostępny parking. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 rozumie, że radny zna dokładny koszt tej inwestycji parkingowej, ponieważ tylko tyle można 

przeznaczyć na inwestycję w budżecie, ile będzie ona wynosić. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 proponuje zrezygnowanie z budowy wyciągu narciarskiego i 325 tys. zł przeznaczyć na budowę 

parkingu. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 a co z pozostałą kwotą z kwoty 700 tys. zł? 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 pozostałą kwotę 375 tys. zł wnioskuje, aby przeznaczyć na biblioteki. 

 

Czesław Podkowiak adwokat UM Szczecinek: 

 ta sesja to jedyna możliwość, kiedy radni mogą zgłaszać swoje propozycje do budżetu Miasta i 

propozycje zmian w budżecie; 

 jeśli jest taki wniosek, to musi być sformułowany konkretnie w taki sposób, żeby to było możliwe do 

zapisania w uchwale, ponieważ chodzi o formalną propozycje zmiany zapisów. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zapytała, czy ktoś z radnych ma inne wnioski i propozycje zmian projektu budżetu? 

 

Tomasz Wójcik Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości: 

 w imieniu Klubu Radnych poprosił o 10miunt przerwy w obradach. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 o godz.10:50 ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono o godz.11:00. Obecnych 20 radnych 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że dyskusja dotyczy projektu budżetu miasta na 2020 r.; 

 poprosiła o zgłaszanie ewentualnych propozycji poprawek. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 wniósł o wycofanie z działu 926 kwoty 700 tys. zł i  przeniesienie kwoty 400 tys. zł na zadania 

inwestycyjne na budowę parkingu przy ul. winnicznej; 

 kwotę 200 tys. zł przeznaczyć na biblioteki, a kwotę 100 tys. zł na szczecineckie Hospicjum; 

 w dziale Gospodarka ściekowa i ochrona wód – w opisie wydatkowania kwoty 566 tys. zł uwzględnić 

kwotę 20 tys. zł (bez zwiększania w/w kwoty 566 tys. zł) na zbadanie skuteczności dotychczasowej 

aeracji jeziora.  

 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 koszt budowy parkingu tym razem według radnego bardzo szybko w ciągu 10 min. z kwoty 325 tys. zł 

wzrósł do kwoty 400 tys. zł, skąd wzięła się ta nowa kwota? 
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Andrzej Grobelny radny: 

 otrzymał w przerwie informację telefoniczną, że taki będzie koszt tej inwestycji. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 ma dwie uwagi: pierwszą do radnego Marcina Kaszewskiego, że proponowany budżet jest rzekomo 

rozwojowy; sam Burmistrz powiedział, że to budżet przetrwania; 

 druga uwaga dotyczy pomostu przy Zamku, zdaniem radnego Marcina Kaszewskiego to bardzo ważna 

inwestycja; ale to chyba raczej inwestycja efektowna, a nie bardzo ważna; 

 zgadza się natomiast z radnym Marcinem Kaszewskim, że istnieje możliwość, iż w trakcie roku znajdą 

się w budżecie Miasta środki na szczecineckie Hospicjum; 

 odnośnie poprawki do projektu budżetu proponuje zwiększyć poz. V f 3 – zadania realizowane przez 

podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego o kwotę 25 tys. zł (w projekcie jest 150 tys. zł) 

do 175 tys. zł; środki na ten cel proponuje uzyskać poprzez zmniejszenie rezerwy ogólne, z kwoty 400 

tys. zł w projekcie do kwoty 375 tys. zł. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 zaniepokoił ją fakt dotyczący Hospicjum, prosi aby nie licytować się, kto dał mniej a kto więcej na ten 

cel; skoro Miasto stać było na wybudowanie pomostu, to powinno pomóc w funkcjonowaniu Hospicjum; 

 podziękowała za dotychczasową pomoc, liczy na to, że znajdą się środki na Hospicjum. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 odnośnie wniosku radnego Andrzeja Grobelnego w sprawie budowy parkingu przy ul. Winnicznej na 

wskazanej przez radnego działce wyjaśnił, że w ewidencji nie ma działki o numerze podanym przez 

radnego, co oznacza, że w myśl prawa taka działka nie istnieje;  

 a Miasto nie może realizować inwestycji na działce nie widniejącej w ewidencji i jak z tego wynika, nie 

należącej do Miasta; poza tym, żeby móc zrealizować miejsca postojowe trzeba najpierw znać 

założenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla danego terenu; 

 czy radny sprawdził te dane? 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 z takim wnioskiem zwrócili się do niego mieszkańcy ul. Winnicznej, to oni sformułowali wniosek i podali 

nr działki, na której postulują powstanie parkingu, może ktoś czegoś nie dopatrzył, co nie zmienia faktu, 

że w pobliżu targowiska nie ma wystarczającej liczby miejsc parkingowych; 

 radny zwróci się do Wspólnoty Mieszkaniowej, żeby to doprecyzowała i wtedy wystąpi z tym wnioskiem 

jeszcze raz. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w tej chwili nie trwa dyskusja o wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej, tylko dotycząca projektu budżetu 

Miasta na 2020 rok, apeluje do radnego o zachowanie powagi w tej kwestii. 
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Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie chce konfrontacji, ale w przypadku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

nie można dowolnie planować inwestycji, a proponowana inwestycja na razie sprzeczna jest z danym 

planem miejscowym; 

 w przypadku wystąpienia przez Miasto pozwolenie na budowę niezgodną z planem zagospodarowania 

przestrzennego Miasto takiej zgody i tak nie mogłoby uzyskać; 

 uważa w/w wniosek radnego za bezprzedmiotowy, ponieważ jest niezgodny z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego, ale Burmistrz myśli o miejscach postojowych w tamtym rejonie; 

 najpierw jednak musiałaby zostać przeprowadzana zmiana planu miejscowego i realizacja inwestycji 

mogłaby się rozpocząć najwcześniej w 2021 roku. 

 

Czesław Podkowiak adwokat Urzędu Miasta: 

 zgłoszenie poprawek do projektu budżetu, których nie można w myśl prawa zrealizować oznacza, że 

Przewodnicząca Rady Miasta ma prawo nie poddać tych poprawek pod głosowanie; 

 skoro wniosek jest niedoprecyzowany głosowanie nad nim jest bezprzedmiotowe; 

 taka propozycja, gdyby została przyjęta oznaczałaby blokowanie środków budżecie Miasta. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 rozumie te uwagi, skoro przy tym Burmistrz powiedział, że tez uważa, że powinny tam powstać miejsca 

parkingowe, to może ta inwestycja zostanie ujęta w projekcie budżetu na 2021 rok, i że wtedy Burmistrz 

to poprze; teraz zgadza się z mecenasem Czesławem Podkowiakiem; 

 widzi też, że w obecnej kadencji Rady Miasta opozycja jest dopuszczana do głosu, to zmiana 

pozytywna. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zapytała, czy radny wycofuje wniosek dot. środków na budowę parkingu? 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 wycofuje ten wniosek jako wniosek o zmianę budżetu, ale podtrzymuje wniosek o przesunięcie środków 

na biblioteki. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 odnośnie miejsc postojowych w pobliżu targowiska nie może obiecać, że ta inwestycja znajdzie się  

w projekcie budżetu na 2021 rok, ale zgadza się, że ten parking jest potrzebny; teren wokół targowiska 

ma duży potencjał; a w 2019 r. część miejsc parkingowych w mieście już przybyło. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 o godz.11:30 ogłosiła przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godz.11:40. Obecnych 20 radnych. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że trwa dyskusja nad projektem budżetu Miasta na 2020 rok; 

 zaproponowała przystąpienie do głosowania nad wnioskiem radnego Wiesława Suchowiejko; 

 zwróciła uwagę, że Burmistrz ma możliwość przeznaczenia środków z rezerwy budżetowej na realizację 

różnych celów. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 7 głosach „za”; 13 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

nie przyjęła poprawki zgłoszonej przez radnego Wiesława Suchowiejko. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zaproponowała dyskusję nad wnioskiem radnego Andrzeja Grobelnego. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 zwrócił uwagę, że w dziale Gospodarka śmieciowa i wodna, której dotyczy wniosek radnego Andrzeja 

Grobelnego są już ujęte różne rozwiązania, wśród których może mieścić się również zadanie 

proponowane przez radnego. 

 

Joanna Pawłowicza radna: 

 opozycji chodzi o to, aby w ramach tych środków wygenerować zapłatę za nowe zadanie – dokonanie 

oceny dotychczasowych działań; ewentualnie może pozyskać na ten cel środki zewnętrzne. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 ale to właśnie między innymi może być też zadanie proponowane przez opozycję. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgadza się z radnym Markiem Ogrodzińskim, jeżeli znajdą się osoby, które będą mogły wykonać 

zadanie proponowane przez opozycję, to nie ma potrzeby enumeratywnie wymieniać tego zadania w 

uchwalanym budżecie; proponuje pozostawienie takiego zapisu jaki jest obecnie. 

 

Jerzy Dudź radny: 

 na początku tej dyskusji wydawało się radnemu, że Burmistrz jest niechętny proponowanemu audytowi, 

teraz słyszy, że Burmistrz nie ma nic przeciwko temu; wprowadzenie proponowanego zapisu byłoby 

więc pięknym gestem wobec opozycji. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie był i nie jest przeciwny w/w audytowi, ale taki zapis to wkładanie kija w mrowisko. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 Burmistrz powiedział, że nie widzi potrzeby wprowadzania zmiany w w/w zapisie; 

 zaproponowała przystąpienie do głosowania nad wnioskami radnego Andrzeja Grobelnego. 
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Obrady opuścił radny Andrzej Grobelny. Zostało 19 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 6 głosach „za”; 13 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

nie przyjęła poprawek zgłoszonych przez radnego Andrzeja Grobelnego. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw’ 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/179/2019  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

       Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgłosił autopoprawki do projektu uchwały (w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji). 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/180/2019  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/181/2019  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/182/2019  

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom od Substancji 

Psychoaktywnych dla Miasta Szczecinek na rok 2020. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/183/2019  

w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom od Substancji 

Psychoaktywnych dla Miasta Szczecinek na rok 2020. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.10. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Przewodniczący wszystkich 8 Komisji poinformowali, że: 

 każda Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/184/2019  

w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2020 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Obrady opuścił radny Marek Ogrodziński. Zostało 18 radnych. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Okręgowego w Koszalinie na 

uchwałę Nr VII/67/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

cmentarzy komunalnych położonych na terenie miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja proponuje uznać skargę do WSA za bezzasadną. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/185/2019 

w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Okręgowego w Koszalinie na uchwałę Nr 

VII/67/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu cmentarzy 

komunalnych położonych na terenie miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie miasta Szczecinek w roku 

szkolnym 2019/2020. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XVIII/186/2019  

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie miasta Szczecinek w roku szkolnym 

2019/2020. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Na salę obrad wrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 19 radnych. 

 

Ad.13.Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.14.Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.15.Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.16. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.17.Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wniosków nie zgłoszono. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 złożyła zebranym i mieszkańcom życzenia świąteczne; 

 zamknęła sesję. 

Obrady zakończono o godz.12:10. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


